

**MSCC 開課資訊 Class Information:****正規班開課時間(1年4期):**

- 上課時間: 星期一到星期五, 每日 3 小時(早上 9:10~12:00、下午 13:10~16:00 **上課時間依當期開班及學生程度而定**), 每期共 12 週
- 每班人數: 小班教學每班約 7-15 人
- 學費: 新台幣 28,000 元 (不含教材費用)
- 保險費用: 新台幣 2,025 元 (意外與醫療保險, 3 個月)
- 宿舍費用: 新台幣 15,000 元 (3 個月, 不含水電費)
- 宿舍押金: 新台幣 7,000 元

**課程時程表 2025**

- 113 下春季班: 2025/03/24~2025/06/13 (3/18 說明會) \*宿舍入住時間: 3/15、3/16
- 113 下夏季班: 2025/06/23~2025/09/12 (6/20 說明會) \*宿舍入住時間: 6/18、6/19
- 114 上秋季班: 2025/09/22~2024/12/12 (9/19 說明會) \*宿舍入住時間: 9/17、9/18
- 114 上冬季班: 2025/12/22~2026/03/20 (12/19 說明會, 2/16~2/20 不上課) \*宿舍入住時間: 12/17、12/18

**Regular Group Class (4 quarters per year):**

- Class Time: Monday to Friday, 9:10AM to 12:00PM / 13:10PM to 16:00PM  
**The class time will depend on the current levels of the classes in each semester and mandarin level of students.**
- Study Hours: 3 hours per day, 15 hours per week, 12 weeks per quarter
- Session: Fall, Winter, Spring, Summer
- Class Size: 7 to 15 students each class
- Tuition: NTD 28,000
- Dormitory Fee: NTD 15,000 (3 months, water and electricity fee are not included)
- Dormitory Deposit: NTD 7,000
- Insurance Fee: NTD 2,025 for 3 months (covers health and accident)

**Class Schedule for 2025**

- Spring Quarter: 2025/03/24~2025/06/13 (Orientation : 3/18) \*Dorm checked-in: 3/15、3/16
- Summer Quarter: 2025/06/23~2025/09/12 (Orientation : 6/20) \*Dorm checked-in: 6/18、6/19
- Autumn Quarter: 2025/09/22~2025/12/12 (Orientation : 9/19) \*Dorm checked-in: 9/17、9/18
- Winter Quarter: 2025/12/22~2026/03/20 (Orientation : 12/19, 2/16~2/20 no class) \*Dorm checked-in: 12/17、12/18

**一對一個人班:**

時間: 視申請人需求彈性安排或申請確認後另議  
費用: **新台幣 600 元/堂**  
(一堂課為 50 分鐘+10 分鐘休息, 每期至少上 20 堂課)  
如果您要報名一對一個人班, 請直接掃描右方的 QRcode 報名即可。

**One-on-One Private Class**

Class Time: Adjustable  
Tuition: NTD 600 per lesson  
(Each lesson is 50mins of class plus 10mins Break. A minimum of 20 lessons per session is required for registration)  
If you would like to apply for one-on-one class, please scan the QR code provided above.

**Documents Required for Application 申請需備文件**

- |  |  |
|--|--|
| 1. 申請表一份(附 1 吋半身照片 2 張)                          | <b>Application Form</b> (with two recent 1-inch photos)  |
| 2. 護照影本一份(報到時補繳簽證影本)                             | A copy of <b>Passport</b>  |
| 3. 最近三個月內至少美金 2 仟元之財力證明<br>一份或台灣獎學金填寫好的申請表或在台居留證 | A proof of <b>Financial Support</b> (A minimum of <b>USD\$2,000</b> balance) issued within the past 3 months <b>OR A copy of completed application form of Taiwan's scholarship or ARC</b> |
| 4. 保險證明或健保卡                                      | <b>A proof of insurance</b> or National Health Insurance Card  |

**NOTES 注意事項**

- Students are required to have insurance during their stay in Taiwan. For students who don't have one, they will be automatically enrolled into a three-month insurance (total NT 2,025) purchased by MSCC.  
凡未提出至少十個月效期之醫療暨傷害保險者, 將強制加保 3 個月的醫療暨意外保險, 如有任何需求, 請於申請時一併提出。
- All required documents must be presented either in Mandarin Chinese or English.  
所繳交文件需為中文或英文始為有效審核文件。
- Mandarin program students who got the visitor visa issued by MSCC are **not allowed** to take any part-time or full-time job during the studying period unless they have a working permit.  
簽證上有註記「銘傳華語訓練中心」的華語中心學生不得在就讀期間在臺工作或短期工讀。

欲申請銘傳大學華語課程, 請以電子郵件寄送掃描檔至 [mscc@mail.mcu.edu.tw](mailto:mscc@mail.mcu.edu.tw)

To apply for Mandarin program, please scan your Application Form and Required Documents and e-mail to [mscc@mail.mcu.edu.tw](mailto:mscc@mail.mcu.edu.tw)